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Referat af møde: 

 

Pkt. 01  Godkendelse af dagsordenen 

 

Pkt. 02  Formandens beretning 

 

Pkt. 03      Balance  

 

Pkt. 04  Skilte 

 

Pkt. 05 Kunstner 

 

Pkt. 06 Museum 

 

Pkt. 07  Evt. 
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Mødet startede kl. 13:00 

 

Deltagere: 

 
 
Siumut 
Knud Olsen 
Astrid Bro 
 
Kattusseqatigiiit 
Nini Frydkjær Holstebro 
 
 
 
 
 

Fraværende med afbud:  
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Pkt. 01  Godkendelse af dagsorden 

 

 

 

Afgørelse 

Godkendt. 
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Imm.02  Formandens beretning 

 

Velkomst af formanden, ikke noget denne gang. 
  
 
 
Afgørelse 

 

Taget til efterretning 
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Pkt. 03 Balance  

 

Knud har et spørgsmål til Fritz, om det kan betale sig, om kommunen anskaffer maskiner til 

snerydning/vejarbejde m.m., i stedet for at leje dem hos entreprenører?  

Astrid & Nini har ingen bemærkninger til spørgsmålet. 

 

Afgørelse Godkendt  



Referat for bygdebestyrelsens ordinære møde i Kangerlussuaq 24. februar 2016  kl. 13.00. 
 

                                                                                Qeqqata Kommunia 
 

6 
 

 

Imm. 04 Nini vil fremlægge status vedr. Skilte. 

 

HC har i december informeret at, skiltene ikke kan betales før skiltene er her i 

Kangerlussuaq, men Lisbeth har i slutningen af januar informeret at, skilten er betalt 

minus fragten, som er på ca. Kr. 25.000,00 (flyfragt). 

Nini vil undersøge, om det kan være billigere m/skib evt. u/lagergebyr.  

 

 
Afgørelse Godkendt.. 
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Pkt. 05 Aviaja Lomholdt er interesseret i at komme til Kangerlussuaq og holde et 

audition med rytmisk/trommedans. Nini fremlægger.  

 

 Aviaja Lomholdt vil gerne afholde dagsworkshop, undervisning i trommedans, 

rytmisk dans (sammen med børnene) hvor skolen, fritteren og evt. Orpigaq deltager. 

Der kan evt. afsluttes med en koncert. 

 Nini forespørger om pris, idet alle synes, at det er en god ide. Tilbud forespørges i 

samarbejde med Poul fra Orpigaq.   

 

Afgørelse Godkendt.. 
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Pkt. 06 Museum. 

 

Nini spørger, om man kan bruge konto 18 til museum? Meget af teksterne står på 

grønlandsk og dansk, mener at, der mangler tekst på engelsk, hvor man beskriver 

historien om museum. 

World Of Greenland står som forpagter af museum, men får ingen penge fra 

kommunen. 

Fritz forespurgt om driften og han kunne umiddelbart ikke svare, om det hvordan 

aftalen er med kommunen. 

Anne-Christine og Fali kontaktes for yderligere spørgsmål.  

 

Afgørelse Godkendt. 
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Pkt. 07 Evt. 

 

Laust og Hermann har ønsket, at holde et møde med med bygdebestyrelsen og 

borgergruppen for bevarelse af lufthavnen. 

Kontorleder har ikke fået svar fra Laust, om hvornår mødet kan finde sted via Skype 

og man afventer svar. 

Bygdebestyrelsen vil gerne afholde møde med borgergruppen, inden man holder møde 

med Laust og Hermann. 

Vedr. Taxa, så har bygdebestyrelsen bemærket at, den ene taxa ikke har kørt i over 2 

måneder og dette er man meget utilfreds med. 

Fritz ønsker respons fra bygdebestyrelsen, så han kan arbejde videre med Sisimiut. 

Knud vil gerne have, at man allerede nu tænker på ideer/ønsker og mål til budget-

seminar. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mødet sluttede kl. 14:00 
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